

# Free Testosterone ELISA

REF DB52181 LOT EFT125  
2017-06-31

## Change description / Beschreibung der Änderung:

Starting from lot EFT125, the IBL Free Testosterone ELISA is calibrated to the Beckman RIA reference method. Please kindly consider the new reference ranges (Chapter 14)!

Please consider the slight **change of standard concentrations** for the correct calculation of the standard curve and sample concentrations.

The pipetting volumes of the Conjugate, TMB, Stop solution have been **standardized to 100 µL**.

Incubation of the TMB Substrate Solution is now at room temperature.

**Please read the new instructions for use carefully and update your reference ranges. This new version is effective immediately and replaces the former version.**

**Ab der Charge EFT125 ist der IBL Freies Testosteron ELISA an der Beckman RIA Referenzmethode kalibriert. Bitte beachten Sie die neuen Normwerte (Kapitel 14.)!**

Bitte beachten Sie die leicht **geänderten Standardkonzentrationen** für die Berechnung der Standardkurve und die richtige Ermittlung der Probenkonzentrationen.

Die Pipettiervolumina für das Konjugat, TMB, Stopplösung wurden auf **100 µL vereinheitlicht**.

Die Inkubation der TMB-Substratlösung findet jetzt bei Raumtemperatur statt.

**Bitte lesen Sie die Arbeitsanleitung sorgfältig vor der Testdurchführung und aktualisieren Sie Ihre Referenzwerte.**

**Diese neue Version ist sofort gültig und ersetzt die vorherige Version.**

MG,201605



I B L I N T E R N A T I O N A L G M B H

Flughafenstrasse 52a

D-22335 Hamburg, Germany

Phone: +49 (0)40-53 28 91-0

Fax: +49 (0)40-53 28 91-11

IBL@IBL-International.com

www.IBL-International.com